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Saksliste i henhold til loven: 
 

1) Godkjenne de fremmøtte representantene. 
2) Velge dirigent(er). 
3) Velge protokollfører(e). 
4) 4. Velge to representanter til å underskrive protokollen. 
5) 5. Godkjenne innkallingen. 
6) 6. Godkjenne sakslisten. 
7) 7. Godkjenne forretningsorden. 
8) 8. Behandle beretning for idrettsrådet. 
9) 9. Behandle idrettsrådets regnskap, styrets økonomiske beretning, kontrollutvalgets beretning [og 

revisors beretning]. 
10) Behandle forslag til arbeidsprogram. Drøfte og prioritere planer for anleggsutbygging og 

aktivitetsutvikling. 
11) Behandle forslag og saker. 
12) Vedta budsjett. 
13) Foreta følgende valg: 

a) Styre med leder, nestleder og 6 styremedlemmer velges for inntil 2 år, slik at 4 er på valg 
hvert år. 

b) Kontrollutvalg med 2 medlemmer og 1 varamedlem. 
c) Representanter til idrettskretstinget, eller gi styret fullmakt til å oppnevne 

representantene.  
d) Valgkomité med leder, 2 medlemmer og 1 varamedlem  

14) I styret velges de titulerte posisjonene enkeltvis. De øvrige styremedlemmene kan velges samlet.  
15) Ledere og nestledere velges enkeltvis. Øvrige medlemmer velges samlet. Deretter velges 

varamedlemmene samlet. Der det velges flere varamedlemmer skal det velges 1.varamedlem, 
2.varamedlem osv. 

16) (Engasjere revisor til å revidere idrettsrådets regnskap). 

Sak 1: Godkjenne de fremmøtte representantene 
 
Innstilling: 
Følgende representanter med møterett, talerett og stemmerett godkjennes: 
 
Fra styret: 
8 representanter 
 
Representanter fra idrettslagene valgt på årsmøte i idrettslaget eller oppnevnt av styret: 
 
X representanter  
 
For øvrig deltakelse, tale- og forslagsrett gjelder bestemmelsene idrettsrådslovens § 15. 

Sak 2: Velge dirigent(er) 
 
Innstilling: 
Som dirigent velges Hanne Lindh 
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Sak 3: Velge protokollfører(e) 
 
Innstilling: 
Som protokollfører velges Nina Arndal 

Sak 4: Velge to representanter til å underskrive protokollen 
 
Innstilling: 
Til å underskrive protokollen velges xx og xx (forslag fra salen) 

Sak 5: Godkjenne innkallingen 
 
Innstilling: 
Innkallingen godkjennes. 

Sak 6: Godkjenne sakslisten 
 
Innstilling: 
Sakslisten godkjennes med innkomne forslag som fremgår av årsmøtedokumentene. 

Sak 7: Godkjenne forretningsorden 
 
Innstilling: 
 
Følgende forretningsorden fastsettes for årsmøtet: 

1. Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten.  
2. Protokollen føres av den valgte sekretæren.  
3. Ingen representant gis rett til ordet mer enn 3 ganger i samme sak.  
4. Med unntak for innledningsforedrag settes taletiden til 5 min. første gang og 3 min. andre gang og 

2 min. tredje gang. Det kan foreslås forkortning av taletiden og strek for de inntegnede talere. 
5. Representanter som forlanger ordet til forretningsorden, har 1 minutts taletid. 
6. Alle forslag må̊ leveres skriftlig til dirigenten, og være undertegnet med klubbens/organisasjonens 

og representantens navn. Forslag kan bare fremmes i saker som står på̊ sakslisten. Tidligere forslag 
kan ikke trekkes tilbake og nye forslag ikke settes fram etter at strek er satt, eller saken er tatt opp 
til votering.  

7. Med unntak av lovendringer avgjøres alle vedtak og valg ved flertall av de avgitte stemmer. Blanke 
stemmesedler teller ikke, og stemmene regnes som ikke avgitt.   

8. Hvem som har hatt ordet til sakene, forslag og vedtak føres inn i protokollen, med antall avgitte 
stemmer for og mot.   

Sak 8: Behandle beretning for idrettsrådet 
 
Innstilling: 
Kongsberg idrettsråd sin beretning for 2021/2022 godkjennes. 
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Kongsberg idrettsråd – Beretning 2020/2021 
 

 
 
Etter årsmøte avholdt 22. juni 2021 fikk styret i Kongsberg Idrettsråd følgende sammensetning: 
 
Styreleder  
Roy N. Wetterstad, IL Skrim (ikke på valg) 
 
Nestleder 
Hanne Lindh, IL Beveren (valgt for 1 år) 
 
Ungdomsrepresentant  
Nora Bastiansen, IL Skrim (ikke på valg)  
 
Styremedlemmer: 
Frederic Solberg, BK Basket (ikke på valg) 
Jørn Nygaard, KIF (valgt for 2 år) 
Hege Steffensen, KIF (valgt for 2 år) 
Øystein Skjelbred, IL Beveren (valgt for 2 år) 
Nina Arndal, BK Svømming (valgt for 1 år) 
 
Varamedlemmer: 
Lone Knutsen, Hvittingfoss IL (valgt for 1 år) 
Elling Dahl, Hvittingfoss IL (valgt for 1 år) 
 
For øvrig ble det gjort følgende valg på årsmøtet: 
 
Kontrollutvalg 
Hans Engebretsen, BK Judo (valgt for 2 år) 
Gunn Marit Storum, BK Svømming (valgt for 2 år) 
 
Varamedlem: 
Gjermund Omholt, Efteløt IL (valgt for 2 år) 
 
Valg av representanter til idrettskretstinget 
Styret gis fullmakt til å oppnevne representanter til idrettskretstinget 
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Valgkomite 
Leder 
Marius Berg, KIF (valgt for 1 år) 
 
Medlemmer: 
Anne Lise Marstein, Kongsberg Golfklubb (valgt for 1 år) 
Per Kristian Semmen, KIF (valgt for 1 år) 
 
Varamedlem: 
Mana Rambod, Kongsberg Cheer Dance (valgt for 1 år) 
 
Idrettsrådet valgte Nina Arndal til sekretær og Hege Steffensen som kasserer. På grunn av sykdom måtte 
Hege Steffensen permitteres fra sitt styreverv tidlig i styreperioden. Elling Dahl ble da konstituert som 
kasserer og rykket inn som styremedlem. 
 
Idrettsrådet har avholdt 9 styremøter: 
 
31. august 2021 
21. september 2021 
27. oktober 2021 
15. desember 2022 
16. februar 2022 
27. februar 2022 (Ekstra per e-post) 
14. mars 2022 
20. april 2022 
31. mai 2022 
 
Faste agendapunkter for KIR sine styremøter er: 
 

• Godkjenning av innkalling og saksliste 
• Protokoller for godkjenning 
• Kommunens kvarter  
• Arbeidsprogram 

o Anleggs- og aktivitetsutvikling 
o Idrettspolitisk virksomhet – myndighetskontakt 
o Samfunnskontakt 
o Medlemsoppfølging 
o Oppfølging idrettens organer 
o Oppfølging samarbeidspartnere 
o By- og idrettsjubileet 2024 – forberedelser 

• Eventuelt 
 
I tillegg kommer variable agendapunkter og spesifikke saker. 
 
Styret har i perioden utarbeidet et Års hjul for KIR slik at det skal være forutsigbarhet i variable 
agendapunkter, slik at disse kommer til behandling i rimelig tid i forhold til frister. 
 
Eksempler på variable agendapunkter er: Sende informasjon om medaljevinnere i nasjonale stevner til 
Ordføreren (Februar), Oppnevning av representanter til Kulturprisjury, Frivillighetsprisjury og 
Inkluderingsprisjury (September) etc. 
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Det anbefales at det nye styret viderefører bruk av og videreutvikler KIR Årshjul. Dette vil være til stor hjelp 
for nye styremedlemmer og for planlegging av nødvendig arbeid. 
 
Eksempler på spesifikke saker i perioden: 
 
Stillingsressurs/DL for KIR, NM Veka 2024, Kommunikasjonsplattform/WEB side etc. 
 
NIF/KIR - registrerte medlemsklubber i Kongsberg: 
 

Bergkameratene Basket (Miners) 
Bergkameratene Ski 
BK - Judo 
BK-Svømming 
Efteløt Idrettslag 
Friskis & Svettis Kongsberg 
Heistadmoen Pistolklubb 
Hvittingfoss Alpinklubb 
Hvittingfoss Idrettslag 
Hvittingfoss Luftsportklubb 
IL Bergkameratene 
IL Bergkameratene Triathlon 
IL Bergkameratene Trim 
IL Bergkameratene Volleyball 
IL Bevern 
IL Skrim 
Jondalen Idrettslag 
K3-kongsberg Klatreklubb 
Kongsberg Biljardklubb  
Kongsberg Bordtennisklubb 
Kongsberg Cheer Dance 
Kongsberg Dykkerklubb 
Kongsberg Freestyleklubb 
Kongsberg Golfklubb 
Kongsberg Idrettsforening 
Kongsberg Modellflyklubb 
Kongsberg og Omegn Rideklubb 
Kongsberg Orienteringslag 
Kongsberg Padleklubb 
Kongsberg Pistolklubb 
Kongsberg Shotokan Karateklubb 
Kongsberg Tennisklubb 
Kongsberg Trekkhundklubb 
Kongsberg Wakeboardklubb 
Majorplassen Ryttersportsklubb 
NMK Kongsberg 
Røkkvi Islandshestklubb 
Sandsvær Ryttersportsklubb 
Sølvbyen Taekwondo klubb 
Sølvkula Bowlingklubb 
Trimius Idrettslag 
Kongsberg Taekwon-Do Klubb  
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43 idrettslag 

11.165 medlemskap i klubbene 

Kommunens Kultur- og Anleggsplan for 2021-2025 

Idrettsrådet jobbet mye med Kulturanleggsplanen 1. halvdel av 2021. 
Idrettsrådet skal innhente informasjon og innspill fra alle idrettslag og oversende kommunen en samlet 
prioriteringsliste for hva idretten i kommunen vil at midlene i planen skal brukes til. 
Idrettsrådet har hatt Kulturanleggsplanen på agendaen på alle styremøter 1. halvdel av 2021 + at det ble 
gjennomført en del Teams møter, kun med Kulturanleggsplanen på agendaen i tiden før Idrettsrådets 
innstilling skulle leveres kommunen. 
 
Idrettsrådet har opplevd at dialogen og samarbeidet mellom kommunens idrettsfaglige kontakt, Rune 
Fredriksen, har vært god. Kommunen har stilt til rådighet all informasjon som var sendt inn til behandlingen 
slik at Idrettsrådet kunne sette prioriteringer fra idrettens ståsted. 
 
Det som har overasket stort i denne prosessen er at etter at Idrettsrådet sendte inn sin innstilling over 
prioriterte prosjekter, så har det i ettertid kommet på prosjekter som ikke Idrettsrådet var klar over, eller 
hadde kjennskap til. Dette gjelder spesielt kommunens eget vaske- og varmgarasjeanlegg i Idrettsparken. 
I løpet av prosessen som tok i overkanten av et halvt år, har ikke dette prosjektet vært nevnt med et ord i 
sakspapirene som har blitt behandlet. Dermed har det heller ikke vært mulig å prioritere bort dette. 
Da Idrettsrådet fikk tilsendt innstillingen som skulle til politisk behandling ble dette oppdaget. Dette var da 
inne på planen til fordel for noen av idrettens prioriterte prosjekter fra Idrettsrådet innstilling, som 
Kongsberghallen ’s ventilasjonsanlegg, som var en sak som var høyt prioritert fra Idrettsrådet. 
 
Styret i Idrettsrådet finner det merkelig at kommunen har prioritert interne prosjekter som ikke er relatert 
til idrett og kultur i størrelsesorden ca. 4-5 millioner kroner. 
Idrettsrådet kjørte en intensiv kampanje mot administrasjonen og de politiske partiene i håp om å få 
overprøvd administrasjonens innstilling før avstemningen, men ble dessverre ikke hørt. 
Kommunepolitikerne vedtok dermed innstillingen fra administrasjonen 

Opprettelse av stilling i Kongsberg idrettsråd 
 
KIR har gjennom flere år arbeidet for å få kommunalt tilskudd til opprettelse av stilling som daglig leder 
idrettsrådet.  
 
Kommunestyret gjorde 8. desember 2021 følgende vedtak: 
 
«Kongsberg idrettsråd tilføres midler til en 100 % fast stilling med idrettsrådet som arbeidsgiver. Utløsning 
av midlene forutsetter at idretten selv finansierer resten av stillingen. Våre forventinger til stillingen er 
kompetanseutvikling i idrettslagene i hele kommunen med fokus på idrettslagenes kjernevirksomhet, 
aktiviteten. Stillingen samhandler med øvrig ansatte i idrettslag i Kongsberg.» 
 
Høyre fremmet forslag om 1 million årlig for å fullfinansiere en stilling og driften av idrettsrådet. 
Flertallspartiene begrenset imidlertid bevilgningen til kr 400 000,- det første året i økonomiplanperioden, 
og 500 000,- årlig de neste årene.  
 
KIR gikk umiddelbart i gang med å vurdere modeller og løsninger for å kunne realisere en full stilling. Det 
foreligger vedtak om en kontingentordning for idrettslagene til KIR, men dette ville ikke gikk tilstrekkelig 
inntekt til å komme opp i ønsket stillingsstørrelse. På Idrettstinget ble det gjort vedtak om at idrettsstyret 
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skulle arbeide for å få på plass en modell som kunne gi idrettsrådene en andel av LAM midlene. Dette er 
foreløpig ikke avklart i idrettens organer.  
 
Viken Idrettskrets har innvilget kr 350 000 pr år i to år til et prosjekt som omtales i eget kapittel. 
 
Det er også innledet drøftinger om et regionalt samarbeid med idrettsrådene i Numedalskommunene. 
 
Prosjektstøtte fra Viken Idrettskrets til utvikling av samarbeid med organisasjoner og aktiviteter utenfor 
idretten 
 
KIR hadde kommunikasjon med idrettskretsens leder om muligheter for samarbeid med kretsen. Videre 
deltok vi i informasjonsmøte/webinar 7. april 2022 og det ble holdt møte mellom Kongsberg Idrettsråd 
(KIR), Kongsberg kommune og VIK v/Øyvind Thorsen 20. april 2022. 
 
KIR søkte med utgangspunkt i samtalene og møtene idrettskretsen om å komme med i en toårig forsøks- og 
utviklingsordning finansiert med tilskuddsmidler fra Sparebankstiftelsen, hvor en kobler sammen idrett og 
aktivitet som ligger utenfor idrettsorganisasjonen. 
 
Det ble vist til at KIR allerede hadde fått kommunalt finansieringstilskudd til stillingsressurs i Kongsberg 
Idrettsråd, og ønsker å lyse ut stilling før sommeren. Kommunen har bevilget kr 400 000,- for 2022 og kr 
500 000,- pr. år de neste årene i sin økonomiplan. 
 
I utgangspunktet hadde KIR planlagt å opprette en ordinær daglig leder stilling for idrettsrådet. 
Bevilgningen fra kommunen holdt imidlertid ikke til en full stilling og alt som følger med av kostnader. Det 
blir derfor vurdert andre muligheter for å få økt den økonomiske rammen. Blant annet har viste KIR til å ha 
gjort sonderinger med kommuner i Numedal om å få en felles regional stilling for idrettsrådene i Kongsberg 
og Numedal. 
 
Med tilskudd fra Viken Idrettskrets ville vi kunne utvide perspektivet for vår planlagte stilling. 
 
Modellen KIR primært tok til orde for å kunne prøve ut var at vi i tillegg til de bestående organisasjoner tar 
initiativ til opprettelse av et samarbeidsutvalg for idrett og aktivitet. I første omgang tar vi sikte på at 
Kongsberg alene setter i gang prosjektet, og vi søker om kr 350 000,- i året til dette. Får vi i tillegg med 
Numedalskommunene vil vi i tilfelle komme tilbake med tilleggssøknad om utvidelse til et regionalt prosjekt 
på et senere tidspunkt. Vi vil da anta at kr 50 000,- pr. kommune vil kunne bli et aktuelt beløp. Til sammen 
vil dette utgjøre kr 150 000,- i året dersom alle tre Numedalskommunene blir med. 
 
Kongsberg Idrettsråd vil påta seg sekretariatsansvar for Samarbeidsutvalget for Idrett og Aktivitet 
Kongsberg, eventuelt utvidet med Numedal dersom det blir aktuelt å innlemme kommunene der i 
prosjektet på et senere tidspunkt. 
 
Hva slags type møteplasser og organer vi skal etablere for et samarbeidsutvalg vil vi gjerne ha mulighet til å 
klarlegge nærmere med dem som blir involvert, men vi ser for oss at samarbeidsutvalget kan bestå av 
idrettsrådet forsterket med 3 - 4 representanter fra organisasjoner utenfor idretten. I tillegg ønsker vi å 
involvere kommunen. 
 
For å nå bredere ut til flere kan et fast forum være et aktivitetsrådsmøte som kan avholdes etter behov, 
f.eks. 1 - 2 ganger i året. Det vil være en naturlig mulighet å kunne tilpasse dette til prosesser i kommunen. 
Representanter til samarbeidsutvalget fra samarbeidsorganisasjonene som står utenfor idretten vil vi legge 
opp til å velge på et årlig aktivitetsrådsmøte som bør avholdes i etterkant av idrettsrådets årsmøte. 
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KIR informerte i sin søknad til idrettskretsen om at vår ambisjon var å lyse ut stilling som daglig leder i løpet 
av mai og komme raskt i gang med rekrutteringsprosessen, slik at vi kan starte oppbyggingen av et 
sekretariat så fort som mulig etter sommerferien. 
 
Dersom idrettskretsen mener det bør vurderes tilpasninger i den modellen KIR har skissert så har vi 
signalisert vi at vi er åpne for videre dialog om dette. 
 
Viken Idrettskrets har innvilget KIR sin søknad, og det er lagt opp til at det skal være dialog om iverksettelse 
og utvikling av prosjektet. Kongsberg idrettsråd er det første idrettsrådet som har fått grønt lys for å være 
med i prosjektet. 
  
Anleggs- og aktivitetsutvikling 
 
Det har vært arbeidet videre for å få kommunen til å bidra til opprettelse av en administrativ ressurs i KIR. 
Kompetanseutviklingstiltak har stort sett vært konsentrert til de tilbud som har vært gitt gjennom idrettens 
sentrale og regionale ledd. 
  
Opprettelse av trenerforum ble lagt på is på grunn av pandemi situasjonen. 
KIR sin anleggsarbeidsgruppe har startet sitt arbeid og avholdt flere møter. 
 
Arbeidet med den lokale kulturanleggsplanen har vært gitt høy prioritet. Idrettsrådet har hatt flere 
arbeidsmøter og samarbeidsmøter med kommunen i løpet av prosessen. 
 
Anleggsgruppa 2021 / 2022 
 
Det ble startet et arbeid våren 2021 der man fikk en oversikt over alle idrettslag i Kongsberg. 
Da ble det samtidig kartlagt eie-/ leieforhold i forhold til anlegg og ønsket modell. 
 
Det ble avholdt en rekke møter der modeller ble presentert for idrettslag så vel som for kommunen. 
 
Prosjekter 
Vi landet deretter på 2 prosjekter vi valgte å ta videre med kommunen når det gjaldt anlegg og bruken, 
nytten, behovet og ønsker. 
 
 Svømmehallen 

 
BK svømming og Idrettsrådet gikk sammen og kontaktet kommunen og krevde å få bli med på utformingen. 
Status; 
Dette prosjektet er pr. i dag i stillstand, kommunen må komme med oppdatering på videre fremdrift. 
 
 KIF Flerbrukshall 

 
Avtaler ift. bruk må på plass med kommune / fylke. 
 
KIF og KIR er i dialog med kommunen også opp imot Kulturanleggsplanen. 
 
Status: 
Dette prosjektet er et samarbeidsprosjekt hvor KIF sitter i førersetet opp imot kommune og hvor KIR er 
støttespiller og tilrettelegger ift. møter, kontakter og modeller. 
 
Konklusjoner 
 Leieavtaler med kommune og fylke er vesentlige inntektskilder i alle modellene. 
 Det kan være forskjellige modeller på forskjellige anlegg. 
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 Idrettslagene binder seg ikke til en modell. 
 Dette kan være mange idrettslag, ikke bare ett, som danner et AS. 
 Idrettsrådet bør ha en stilling 50-100% dekket av kommunen, til å håndtere og representer idretten 

i ovennevnte saker. 
 
Anleggskonferanse 
Anleggsgruppa deltok også på en anleggskonferanse på Lillestrøm i regi av VIKEN IR i mars. 
Det er viktig med mangfold og ideer, sammen står man sterkere opp i mot instanser som må forstå hva 
idrett er og betyr for Norge, og som har makten til å gi bevillinger i form av penger, tomter osv. 
 
Arbeidet til anleggsgruppa bør videreføres med tanke på å samle Kongsberg Idretten, ikke bare ift. anlegg, 
men som en gruppe som kan fremme og styrke all idrett i Kongsberg i form av å bli sett av kommunen. 
 
Viktigheten av anlegg og idrett må ikke stoppe opp. 
 
I 2022 vil det bli ansatt en daglig leder i KIR som vil ha muligheten til å følge opp dette på dag- og heltid noe 
som helt klart vil styrke idrettens presedens i ovennevnte prosjekter. 
 
 

 
 
 
Idrettspolitisk virksomhet – myndighetskontakt 
 
Kommuneadministrasjonen ved Rune Fredriksen har vært representert på de fleste av idrettsrådets møter, 
og det er fast punkt på agendaen at det orienteres om aktuelle saker fra kommunen og drøftes aktuelle 
problemstillinger. Det er i tillegg avholdt andre kontaktmøter knyttet til bestemte saker eller 
utvalgsprosesser. 
 
Relasjonen til lokalpolitikere og lokalpolitiske organer har utviklet seg positivt. De største utfordringene har 
vært knyttet til dialog om anleggsutvikling, stillingsfinansiering for KIR og forslag fra kommunen om å forby 
plasthaller. 
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Idrettsrådet samarbeider med kommunen om tilskuddsforvaltning til idretten, og har fordelt tilskudd til 
idrettslag, klubbeide anlegg og utviklingsmidler. I 2021 er det ikke utdelt utviklingsmidler. KIR har fått 
aksept fra kommunen for å ikke dele ut årlig, men ta stilling til utdeling fra år til år. 
 
 
Samfunnskontakt 
 
Kongsbergidretten får betydelig oppmerksomhet gjennom lokalavisen Laagendalsposten. Lokale 
idrettsutøvere og lag følges opp, og bredden i idretten kommer bra frem. 
  
Pandemisituasjonen har i deler av perioden begrenset tiltak rettet mot skoleverket. 
 
KIR har anbefalt videreføring av prosjektet Aktive lokalsamfunn. Styret har hatt dialogmøte med ansvarlige 
for den lokale gjennomføringen av AL  
 
Kommunen v/ordføreren inviterte til idrettsgalla 31. mai for å gjøre ære på utøvere som hadde høstet 
medaljer i nasjonale internasjonale mesterskap. 
 
 
Medlemsoppfølging 
 
Facebook har vært idrettsrådets primære kommunikasjonskanal. Der publiseres aktuelle saker, nyhetsstoff 
og møteinvitasjoner. 
 
Det er opprettet egen hjemmeside for Kongsberg idrettsråd. 
 
Etter at registeret over lokale idrettslag ble oppdatert er mer informasjon formidlet direkte til idrettslagene 
via e-post. 
 
 
Oppfølging idrettens organer 
 
NIF har fulgt opp kontakten med sentrale offentlig myndigheter vedrørende pandemisituasjonens 
konsekvenser for idretten, og har holdt idrettens ulike organer godt orientert om utviklingen. 
 
Den lokale idretten har involvert seg i forbindelse med mottak av ukrainske flyktninger til Kongsberg. 
 
KIR var representert på kretstinget i Viken Idrettskrets ved Roy N. Wetterstad og Jørn Nygaard. 
 
Det har jevnlig vært avholdt møter og konferanser i regi av idrettskretsen som KIR har vært representert på.  
 
 
Oppfølging samarbeidspartnere 
 
Idrettsrådet har hatt oppfølging av et bredt spekter av samarbeidspartnere både i og utenfor idretten. 
 
 
By- og idrettsjubileet 2024 – forberedelser 
 
Det har vært avholdt flere informasjonsmøter for å lodde stemningen innad i den lokale idretten, samt 
ytterligere sonderinger med kommune og lokalt næringsliv. I tillegg er kontakten med NIF opprettholdt. 
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Idrettsrådet har kommet til at grunnlaget for å fremme Kongsberg som søkerby for NM-veka 2024 er for 
svakt. Hverken hos idretten selv eller i kommunen og næringslivet synes viljen til å forplikte seg ikke å være 
stor nok til at det anses forsvarlig å videreføre arbeidet for å realisere et slikt stort prosjekt som NM-veka vil 
være. 

Sak 9: Behandle idrettsrådets regnskap, styrets økonomiske beretning, 
kontrollutvalgets beretning 
 
Innstilling: 
Kongsberg idrettsråd sitt regnskap for 2021 med rapport fra kontrollutvalget godkjennes sammen med 
styret økonomiske beretning. 
 

 

Styrets økonomiske beretning 
Idrettsrådets (KIR) sine samlede inntekter for 2021 er kr 116 612,–, Av disse er kr 110 000,– tilskudd fra 
Kongsberg kommune og kr 6 612,– andre tilskudd, bl.a. tilskudd fra Viken idrettskrets. KIR har ikke hatt 
andre inntekter i 2021. 

Samlede utgifter er kr 81 774,–. Av disse er kr 1 774,– til drift av KIR, kr 80 000,– er delt ut til lagene i form 
av utviklingsmidler.  
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Regnskapet viser et samlet årsresultat på kr 34 838,–. 

Styret foreslår at resultatet på kr 34 838,– overføres til annen egenkapital. 

Bankbeholdningen pr. 31.12 var på kr 357 715,–. Som gjeld er det bokført kr 80 000 i ufordelt 
støtte/tilskudd som deles ut i 2022. Utover dette er det ingen annen gjeld eller bokførte eiendeler pr. 
31.12.21 

Betydelige tilskudd som er vedtatt gitt til KIR i 2021 til opprettelse av stilling vil komme fra kommunen og 
idrettskretsen i 2021. Styregodtgjørelse utbetales før styreperioden er over. 

Styret mener at det foreslåtte regnskapet viser et riktig bilde av den økonomiske situasjonen pr. 
31.12.2021. Egenkapitalen pr. 31.12.21 er kr 277 715,–. Styret kjenner ikke til forhold som skulle tilsi at 
denne er svekket pr. dato. Styret mener at egenkapital og likviditet er forsvarlig, og at forutsetningene for 
videre drift er til stede. 

Idrettsrådets virksomhet forurenser ikke det ytre miljø. 

Idrettsrådet har ikke hatt kostnader til forskning og utvikling. 

Idrettsrådet har ingen ansatte. Arbeidsmiljø og samarbeidsklima mellom de tillitsvalgte har vært godt. 

Idrettsrådet er underlagt idrettens lovfestede bestemmelser mht. kjønnsfordeling. Styret har bestått av 4 
menn og 4 kvinner. En mann og en kvinne som vararepresentanter, hvor av en fast møtende mannlig som 
konstituert kasserer. 

 

 

  



 
 

 

Side 14 av 21 

Kontrollutvalgets rapport 
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Sak 10: Behandle forslag til arbeidsprogram. Drøfte og prioritere planer for 
anleggsutbygging og aktivitetsutvikling 
 
Innstilling: 
Forslag til arbeidsprogram for Kongsberg idrettsråd godkjennes. 

Arbeidsprogram 2022/2023 
Kongsberg idrettsråd sin visjon: 

 
“Bære stolte idrettstradisjoner i Kongsberg videre, og fremme idrettsglede for alle.” 

● Anleggs- og aktivitetsutvikling 
- Administrativ ressurs i KIR som kan bistå idrettslagene 
- Kompetanseutvikling 
- Trenerforum 
- Regional anleggsplan 
- Lokale anleggsprosesser 

● Idrettspolitisk virksomhet - myndighetskontakt 
- Kontaktmøter med kultur- og idrettsadministrasjonen Kongsberg kommune 
- UKO oppfølging 
- Andre myndighetsinstanser 
- Samarbeid om tilskuddsforvaltning 
- Høringssaker 

● Samfunnskontakt 
- Media 
- Skoler 

● Medlemsoppfølging 
- Facebook 
- Nettside 
- Aktuell informasjon – e-post 
- Temamøter 
- Klubbesøk 
- Annen medlemskontakt 

● Oppfølging idrettens organer 
- NIF 
- Viken Idrettskrets 
- Andre idrettsråd 
- Olympiatoppen 
- Samarbeid om tilskuddsforvaltning 

● Oppfølging samarbeidspartnere 
- Stiftelsen Kongsberghallen 
- Kongsberg Næringsforum og lokalt næringsliv 

● By- og idrettsjubileet 2024 
● Samarbeidsutvalg for idrett og aktivitet i Kongsberg (som beskrevet i prosjektsøknad VIK) 

- Sekretariatsoppgaver 
- Samarbeidsmøter 
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- Aktivitetsråd 

Sak 11: Behandle forslag og saker 

Ingen saker innkommet. 

Sak 12: Vedta budsjett  
 

Innstilling: 

Det fremlagte forslag til budsjett for Kongsberg idrettsråd for 2022 vedtas. 

Det vises til at det på årsmøtet i 2019 ble vedtatt en ordning med et årlig bidrag på kr 1000 + kr 10,- pr 
medlem fra de lokale klubbene. Årsmøtet i 2020 og 2021 bekreftet ordningen, men innkreving er ikke 
iverksatt i påvente av avklaring om ekstern finansiering av stillingsressurs i KIR.  

Fra 2022 har det kommet inn stillingstilskudd til KIR i kommunebudsjettet med kr 400 000 det første og kr 
500 000 pr. år de neste årene i økonomiplanperioden. 

Viken Idrettskrets har tildelt KIR prosjekttilskudd på kr 350 000 pr. år i to år, med midler fra 
Sparebankstiftelsen for å styrke samarbeidet med andre deler av frivillig sektor som arbeider med fysisk 
aktivitet og friluftsliv.  

Det er utlyst 100 % stilling som daglig leder for KIR, basert på finansieringen fra Kongsberg kommune og 
Viken Idrettskrets. Stillingen forventes å være besatt fra høsten 2022. Kongsberghallen har tilbudt gunstige 
kontorleievilkår. 

Det legges til grunn at det tidligere årsmøtevedtaket om finansieringsbidrag fra lokale idrettslag kan 
innfases når styret finner grunnlag for det. Alternativt vil dette kunne løses med en modell som 
idrettstinget har åpnet for, hvor en andel av LAM-midlene skal kunne øremerkes drift av idrettsråd.  

Det arbeides i tillegg videre for økte tilskudd og kommunal finansiering av driften av idrettsrådet. 
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Kongsberg idrettsråd
Budsjett 2022 Note 2021(R) 2021(B) 2022(B)
Inntekter

3400 Offentlige tilskudd 110 000 110000 550 000
3440 Andre tilskudd 6 612 23000 356 612
3990 Andre inntekter 0 0

Sum inntekter 116 612 133 000 906 612
Driftskostnader

5000 Lønn, honorar o.l. 0 48600 405 000
5180 Feriepenger beregnet 0 0 0
6800 Kontorrekvisita 0 5000 35 000
6860 Møte, kurs, oppdatering o.l. 865 10000 20 000
6870 Data- web-kostnader mv. 120 3000 15 000
6890 Andre kontorkostnader 0 0 2 000
7145 Andre reisekostnader 0 2500 5 000
7320 Reklame og annonser 0 0
7451 Utviklingsmidler 80 000 80000
7452 Aktivt lokalsamfunn 6 0 16262
7453 Prosjektutvikling, egne prosjekter 0 5000
7500 Forsikringspremier 0 0 3 000
7770 Bank og kortgebyrer 35 100
7790 Diverse kostnader 0 0 105 432

0
Sum driftskostnader 170 462 590 432
Driftsresultat 81 019 -37 462 316 180
Finansinntekter- og kostnader 35 593

8040 Renteinntekter 30
8140 Rentekostnader 0 0

Årsresultat 0 -37 432
Overføringer og disponeringer 35 593
xx Overført annen egenkapital (resultat) -37 432

35 593
Sum disponert -37 432
Balanse Note 35 593 2022(B)
Anleggsmidler 2021

1251 Andre anleggsmidler 0
0

Sum anleggsmidler 0
Omløpsmidler 0

1500 Kundefordringer 0
1501 Andre fordringer 0 0

Sum fordringer 0 0
Bankinnskudd, kontanter o.l. 0

1920 Bankinnskudd, driftskonto 2250.17.72392 -37 432 357 715
Sum omløpsmidler 0 -37 432
Sum eiendeler 0 -37 432
Egenkapital 0

2010 Egenkapital, inngående balanse 0
xx Annen egenkapital (resultat) 0 -37 432

35 593
Sum egenkapital -37 432
Gjeld 35 593

2180 Andre avsetninger for forpliktelser 0
2220 Gjeld til kredittinstitusjoner 0 0
2400 Leverandørgjeld 0 0
2410 Ikke fordelt/ utbetalt støtte/ tilskudd 80 000

Sum gjeld 0 0
Sum gjeld og egenkapital 80 000 0
Noter    for budsjett 2022 115 593
Note 1 - Regnskapsprinsipper

Note 2 - Salgs- og sponsorinntekter
Regnskapspostene består av: 2 021 2022 (B)
Ingen 0 0

0 0
Sum 0 0

Note 3 - Offentlige- og andre tilskudd
Regnskapspostene består av: 2 021 2 022
Utviklingsmidler fra Kongsberg kommune 110000 550000
Aktivt lokalsamfunn fra BIK 6612 6612
Administrasjonstilskudd fra BIK 20692 0
Sum 137 304 556 612

Note 4- Andre inntekter
Regnskapspostene består av: 2 021 2 022
Midler fra Viken idrettskrets 0 350000

0 0
Sum 0 350 000

Note 5 - Lønns- og personalkostnader samt honorarer til ledende personer
Regnskapspostene består av: 2 021 2 022

0 405000
0 0

Sum 0 405 000
Antall årsverk : 0

Note 6 - Andre driftskostnader
Regnskapspostene består av: 2 021 2 022
Drift kontor, utstyr, sosiale kostnader mv. 0 185432

0 0
Sum 0 185 432

Note 7 - Omløpsmidler (kundefordringer)
Regnskapspostene består av: 2 021 2 022
Post 1
Post 2
Post 3
Sum 0 0

Note 8 - Egenkapital
Egenkapital pr. 01.01.2020 0
Årsresultat 0
Annen egenkapital
Sum egenkapital 0

Note 9 - Gjeld
Ikke utdelte utviklingsmidler 80 000
-
-
Sum gjeld 80 000 0

Årsregnskaper er satt opp i samsvar med regnskaps- og revisjonsbestemmelsene for små 
organisasjonsledd tilknyttet NIF.
Inntekter og tilskudd er ført i den perioden de er inntjent, og utgifter er ført i den perioden de er 
påløpt.

Kundefordringer og andre fordringer er oppført i balansen til pålydende etter fradrag for forventet 
tap. Avsetning for tap gjøres på grunnlag av individuelle vurderinger av de enkelte fordringene.
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Budsjett 
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Sak 13: Valg 

 

 
● Valg av leder 

Innstilt av valgkomiteen:  
Johnny Løcka, KIF – velges til 2024 

● Valg av nestleder 
Innstilt av valgkomiteen: 
Bjørn Haavengen, KOL – velges til 2023 

● Valg av ungdomsrepresentant 
Innstilt av valgkomiteen:  
Kine Moen-Saga, KCD – velges til 2024 

● Valg av styremedlemmer 
Ikke på valg: 
Øystein Skjeldbred, IL Beveren – valgt til 2023 
Jørn Nygaard, KIF – valgt til 2023 
Elling Dahl, Hvittingfoss – valgt til 2023 
Innstilt av valgkomiteen: 
Gunn Marit Storum, BK – velges til 2024 
Magne Roland, IL Skrim – velges til 2024 

● Valg av varamedlemmer: 
Innstilt av valgkomiteen: 
1. Lone Knutsen, Hvittingfoss IF - velges til 2023 
2. Hans Kristian Førli, KIF – velges til 2024 

● Valg av kontrollutvalg 
Innstilt av valgkomiteen: 
1. Nina Arndal 
2. Hans Engebretsen 
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● Valg av varamedlem til kontrollutvalget 
Innstilt av valgkomiteen: 

● Gjermund Omholt  
● Valg av representanter til idrettskretstinget 

Innstilling: 
Styret gis fullmakt til å oppnevne representanter til idrettskretsting. 

● Valg valgkomiteleder (styret innstiller valgkomite) 
Innstilling: 
Hanne Lindh, IL Beveren (leder) 

● Valg av valgkomitemedlemmer 
Innstilling: 
1. Frederic Solberg, BK Basket 
2. Nina Arndal, BK 

● Valg av varamedlem til valgkomiteen 
Innstilling: 
Roy Wetterstad, Skrim
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Sak 14: Engasjere revisor til å revidere idrettsrådets regnskap 
Innstilling: 

Virksomheter med omsetning under 5 millioner kroner har ikke krav om å engasjere revisor. 
Kontrolloppgavene ivaretas av årsmøtevalgt kontrollutvalg, herunder foreta regnskapsrevisjon og avgi 
beretning til årsmøte. 
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